
  

  

MILJÖ- OCH 
HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-11-20, § 22 

 

 Tid Tisdagen den 20 november 2012 kl 17.00 – 18.20  
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Torsdag den 29 november 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Mikael Magnusson 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden   

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)   

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Åsa Wester (S)   

Mats E. P. Lindqvist (MP) §§ 1-22, 24  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare:  

 

Charles Berkow (MP)  för Katarina Luhr (MP) 

Anders Thureson (M)  för Per Ola Bosson (M) 

Fredrik Canerstam (S)  för Rana Carlstedt (S) 

Belinda Hellberg (MP) § 23 för Mats E.P: Lindqvist (MP) 

  

Ersättare: 

   

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)   

Per Johansson (FP)   

Kristina von Engeström (S)  

Belinda Hellberg (MP) §§ 1-22, 24  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Christer Edvardsson, Daniel Persson, Daniel 

Selin, Ellinor Fiebranz Andersson, Emily Tjäder, Helena Storbjörk-Windahl, Håkan 

Andersson, Ingrid Mårtenson, Jens Dahlsköld, Luis Lopez, Malin Ekman, Magnus 

Lindqvist, Maria Svanholm, Monika Weiss, Pia Winbladh Högfors, samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 

 



  

 
 § 22 

Miljöövervakningsprogram 2012-2015 för Bällstaån 
Dnr 2012-14231 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner anmälan av Miljöövervaknings-

 program 2012-2015 för Bällstaån. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet) 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Stellan Hamring (V) enligt följande:  

 

Analys av biologiska parametrar har inte minst i rinnande vatten den stora 

fördelen att den integrerar årsvariationer på ett effektivt sätt. Om själva analysen 

är billig och de organismer man analyserar är välkända av allmänheten uppnås 

dessutom både ekonomiska och pedagogiska fördelar. Provfiske med elektricitet 

på 3-5 lokaler utgör en sådan metod som går lätt och snabbt att utföra 

(förvaltningen kan mycket väl göra det själv) och analysen består enbart i att 

mäta och väga fångsten. Vi föreslår därför att elfisken utförs årligen och att, om 

så behövs, andra analyser (ex. bottenfauna) reduceras. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ellinor Fiebranz Andersson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


